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Oœwiadczenie skierowane do ministra œrodowiska Andrzeja Kraszewskiego

Szanowny Panie Ministrze!
Zbli¿aj¹ siê wakacje i sezon urlopowy. Coraz wiêcej osób odwiedza góry i parki narodowe. Z zaniepo-

kojeniem przyj¹³em informacjê, ¿e w Pieninach – w rezerwatach przyrody W¹wóz Homole i Bia³a Woda –
zaprzestano pobierania op³at od turystów za wstêp na teren wymienionych rezerwatów. W ubieg³ych la-
tach op³aty pobierali pracownicy nadleœnictwa, wydaj¹c bilety wstêpu i piêkne widokówki z Pienin. We-
d³ug mojej wiedzy czêœæ wp³ywów z biletów przeznaczano na sprz¹tanie oraz konserwacjê szlaków.
Je¿eli nie bêdzie wp³ywów, kto bêdzie porz¹dkowa³ rezerwaty, remontowa³ mostki oraz barierki, dbaj¹c
o bezpieczeñstwo turystów? Czy chcemy, aby Pieniny zosta³y kompletnie zadeptane i zdewastowane?

Bardzo proszê Pana Ministra o osobiste zainteresowanie siê t¹ spraw¹ i zmianê istniej¹cego stanu rzeczy.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Bisztyga




